
ZADOBROVA SNEBERJE
Najprej opravičilo. Že v

prejšnji številki NS bi morali
zapisati obvestijo o žalni seji,
ki sta jo sklicala skupščina in
KK SZDL ob smrti Edvarda
Kardelja. Žalne seje so se
udeležili delegati vseh druž-
benopolitičnih, družbenih or-
ganizacij in društev v KS. O
pomenu in liku revolucio-
narja za delavske pravice sta
spregovorila predsednik
skupščine KS narodni heroj
Stane Bobnar in dosedanji
predsednik KK SZDL Tone
Podobnik.

Ženi pokojnega Edvarda
Kardelja so s seje poslali br-
zojavko:

Draga tovarisica Pepca!
Nocoj smo se zbrali krajani

tvoje domače krajevne skup-
nosti. Zbrali smo se, da poča-
stimo spomin na tvojega so-
proga in našega tovariša
Edija.

Ker sta nekoč preživela v
našem kraju veliko lepih, pa
tudi težkih, a za našo revolu-
cijo nadvse pometnbnih dni,
nas spomin še posebno motno
veže nate, draga Pepca.

Bodi prepričana, da vsi
globoko sočustvujemo s
tcboj!

Zadobrova, dne 12. fe-
bruarja 1979

Družbenopolitične
organizacije in

krajevna skupnost
Zadoborova-Sneberje

Februarski zbor občanov je
bil razdeljen na dva dela in
prvi je bil namenjen letni
skupščini KK SZDL. '

Predsednik Anton Podob-
nik je poročal o štiriletnem
delu KK SZDL, ki je bilo zelo
razgibano. Ker pa smo o tem
sproti poročali v NS, naj pou-
darimo le nekatere podrob-
nosti. Anketa med krajani o
njih željah po delovanju v KS
naj ostane kot stalna oblike
stika s krajani, še posebno z
doseljenimi. Velja pa jo do-
polniti z nekaj več podatki
oziroma vprašanji.

Krajani so še premalo ob-
veščeni o življfenju in delu
naše KS, čeprav smo se trudi-
li, kolikor je bilo rnogoče, da
smo v NS objavili vsaj vse
najpomembnejše. Novo vod-
stvo KK SZDL naj razmisli o
samostojnih krajevnih infor-
macijah.

V izdelavi je projet za
gradnjo popolne osnovne šole
— ob sedanji šoli — še z
osmimi učilnicami. V gradnji
pa sta dva VVZ, in to v
Novem Polju in Sneberjih.
Gradnja prvega poteka po.
načrtih in bo kmalu pod stre-
ho gradnja drugega VVZ pa
se je zavlekla.

Po razrešitvi starega od-
bora je bilo izvoljeno 19-
člansko predsedstvo. Za
predsednika KK SZDL je bil
izvoljen Stane Kunstelj, za
podpredsednico Breda Bizilj,
za sekretarja Toni Maček, za
blagajničarko Minka Zajc. V
drugem delu zbora občanov
je poroča! o delovanju naše
KS dosedanji predsednik
sveta Alojz Girandon. Nato
se je razvila razprava o obeh
poročilih. Usmerila se je zlasti
v komunalno problematiko, o
kateri pa smo že sproti poro-
čali v NS. Naj zato le nave-
demo glavne probleme: vo-
dovod in avtobusna pove-
zava Sp. Zadobrova z drugimi
deli obcine in mesta.

Nato so bile volitvc 40-
članske skupščine KS, v kateri
so predstavniki ulic in naselij.
Za predsednika je bil izvoljen
Stane Bobnar, za podpred-
sednika pa Bogdan Šturm.
Izvoljen je bil tudi 10-članski
potrošniški svet s predsedni-
kom Branetom Kamškom in
tričlanski poravnalni svet. Za
predsednikasveta KSpa jebil
izvoljen Janez Trtnik.

Končno so pričeli graditi
novi VVZ v Sneberjah. Zače-
tek se je zavlekel za leto dni
zaradi pedi (naj tako zapiše-
mo) zemijišča pri dostopu do
vrtca. Kaj to pomeni za starše
in varstva željno čakajoče
otroke, pa si lahko samo mi-
slimo. Da ne govorimo o po-
dražitvi gradnje v letu dni!
No, sedaj je gradnja v polnem
leku.

Naše gasilsko društvo je
imelo svojo redno letno kon-
ferenco. Izčrpno poročilo o
organizacijskem in operativ-
nem delu društva je podal
predsednik društva Drago
Kastelic. Vsi predstavniki —
gostje na konferenci so delo
društva ocenili zelo pohvalno,
posebno glede sodelovanja z
družbenopolitičnimi organi-
zacijami v naši KS. Beseda pa
je stekla tudi o adaptaciji
doma, ki je star 56 Iet. Člani
društva so takoj izrazili pri-
pravljenost pri delih sodelo-
vali s prostovoljnim delom.

Predstavnik OGZ je 13
članom podelil značkeza 10-
letno delovanje v društvu,
člana Andrej Božičnik in Vik-
tor Sluga sta napredovala v
višji čin, in to za gasilca I.
stopnje. Predsednik društva
pa je podeliJ zJato plaketo
društva častnemu članu Pol-
detu Mačku ob njegovera 50-
letnem živijenjskem jubileju.
Vsem tudi naše čestitke!

IVAN KOS


